
Brigádnikom sadiacim 
stromčeky v rôznych 
častiach nášho mesta 
počasie naozaj prialo. 
Najmä v sobotu. A preto 
by sa dala očakávať väčšia 
účasť dobrovoľníkov. Potešili 
najmä usmiati mladí 
ľudia, študenti, ktorých 
sa podarilo zmobilizovať 
najmä Diane Jakubíkovej. 
Smutné však bolo napríklad 
to, keď muži, ženy a mládež 
sadili stromčeky - malé 
lipky priamo pod oknami 
obyvateľov istej novej 
bytovky... A nikto z jej 
obyvateľov im neprišiel 
pomôcť. Ani vodu 
od smädu podať... Dúfam, 
že ju „podajú“ aspoň 
tým stromčekom pod ich 
oknami, aby rástli do krásy... 
Už treba len veriť, že sa 
novovysadené stromčeky 
nestanú obeťou vandalov či 
koscov. Napriek tomu, že sú 
okolíkované. Viem, o čom 
hovorím.  V susednom 
meste takto z 34 vysadených  
omnoho väčších stromkov 
ostali po ôsmich rokoch 
len štyri... Nevyschli, boli 
dobrovoľníkmi polievané. 
Dva či tri ukradli občania 
do svojich záhrad, ostatné  
skolila bezohľadnosť  
krovinorezcov...

Alena Borszéková 
šéfredaktorka
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Na margo

Rozhovor s novou 
zástupkyňou 
primátora Danou 
Švecovou

Repríza klauniády 
Hroch spieva 
za troch ZUŠ DK už 
tento piatok 

TSK podporuje 
obnovu značenia, 
Bánovský okres 
nemá žiadne 
cyklotrasy?

Ekologický projekt 
Zasaď svoj strom 
odštartovali 
školáci už v piatok 

Neprehliadnite!
Mesto už štvrtý týždeň 
čistí a zametá posypy 

po zimnej údržbe. 
Sledujte aktuálny 

harmonogram 
čistiacich prác, ktorý 
sa môže meniť podľa 

počasia, aj na internete. 
Neparkujte tam, kde sa 

má zametať!

Oslavy Dňa učiteľov plné vďaky a úcty za kvalitné vzdelávanie
Pamätný list primátora pre pätnástich pedagógov 

„Jediným učiteľom 
hodným toho mena, je 
ten, kto prebúdza ducha 
s lobodného myslenia 
a  rozvíja pocit osobnej 
zodpovednosti...“ aj slovami 

Jana Amosa Komenského 
primátor Marián Cho-
vanec zdôraznil vo svojom 
príhovore význam učiteľa 
v  živote mladého človeka: 
„Vaše povolanie vždy bude 

patriť k tým, na ktorom stojí 
budúcnosť našej spoločnosti. 
Želám vám, aby vaše ďalšie 
pedagogické roky boli napl-
nené tvorivosťou, podnetným 
prostredím a  inšpiráciou. 
Želám vám veľa energie, 
optimizmu a  úspechov vo 
Vašom povolaní, ale aj 
pochopenie a oporu zo strany 
vašich najbližších...“ 

Ocenenie pri príle-
žitosti mestských osláv 
Dňa učiteľov si prevzali 
štyria pedagógovia seniori 
– Ľudmila Murcinová zo 
ZŠ Duklianska, Blažena 
Masaryková z MŠ Hollého, 
Klaudia Šinská z MŠ Rad-
linského a Ján Kušnier zo 

ZŠ Komenského, súčasné 
pedagogičky – Eva Balažik 
zo ZŠ Gorazdova, Anna 
Bitarovská z MŠ Hollého, 
Alena Ďatelinková z  MŠ 
Komenského, Jana Chu-
divaniová z  MŠ 5. apríla, 
Lenka Igazová z  MŠ 9. 
mája, Milena Jaňáková zo 
ZŠ Školská, Mária Kyse-
licová z  MŠ Hronského, 
Jana Michaličková zo ZŠ 
Duklianska a  pedagóg 
Marek Hruška zo ZŠ 
Partizánska, pracovníci 
v školstve – vychovávateľka 
Irena Balažovičová zo ZŠ 
Komenského a  Vladimír 
Hainc z  Centra voľného 
času. 

Plnú náruč želaní, 
poďakovania, pekných pes-
ničiek a  humoru priniesol 
na oslavu Dňa učiteľov hosť 
Štefan Skrúcaný. Zaspo-
mínal na svoje prvé učiteľky, 
ktorým vďačí za  to, že je 
tým, čím je, ale aj na svojich 
pedagógov na vysokej škole 
– herecké legendy. Slávnosť 
moderovali talentovaní štu-
denti ZUŠ D. Kardoša - Ema 
Hlaváčová a  Martin Filo. 
Po skončení o� ciálnej časti 
pozval primátor účastníkov 
osláv na slávnostnú recepciu 
a spoločný prípitok.

 Text a foto: 
 Alena Borszéková

P amätný list primátora pri 
príležitosti mestských osláv Dňa 

učiteľov 5. apríla odovzdal primátor 
Marián Chovanec na slávnostnej 
akadémii v Mestskom kultúrnom 
stredisku pätnástim pedagógom 
a školským pracovníkom základných 
a materských škôl a Centra voľného času. 

Pokračovanie na 5. strane >>

Foto: Alena Borszéková
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 Poslankyňou mestského 
zastupiteľstva ste sa stali až 
po odchode Martina Slováka 
do  funkcie riaditeľa školy... 
Do  komunálnych volieb ste 
išli prvýkrát. Kandidovali ste 
za stranu SMER – SD...

Po  zániku mandátu 
poslanca Martina Slováka 
vo volebnom obvode č. 5 
na  sídlisku Dubnička som 
ako náhradníčka v  tomto 
volebnom obvode zložila 
22. júna 2016 zákonom 
predpísaný sľub poslanca 
mestského zastupiteľstva. 
V  období pred komunál-
nymi voľbami v  roku 2014 
som bola ako nestraníčka 
oslovená členmi vtedajšieho 
poslaneckého klubu strany 
SMER-SD na  spoluprácu. 
Stále hovorím, že komunálna 
politika nie je o  farbe poli-
tického trička, ale o  ľuďoch. 
Prijala som to ako výzvu, 
niečo urobiť pre ľudí v našom 
meste. Bola to moja prvá kan-
didatúra na post poslankyne 
mestského zastupiteľstva.
 S  akými predsavzatiami 
ste vstupovali do  volebného 
obdobia? Pomaly končí, čo sa 
vám podarilo ešte ako poslan-
kyni presadiť, s čím občanom 
pomôcť?

Viete, jedno je niekam 
vstupovať s  určitými 
predsavzatiami a  na  druhej 
strane ich všetky realizovať. 
Poslanec mieni, mestské 
zastupiteľstvo mení. Všetko 
je o  vzájomnej spolupráci 
medzi poslancami,  mestom 
a, samozrejme, o jeho � nanč-
ných mantineloch. Niektoré 
veci sa realizujú ľahšie, 
s  inými to ide ťažšie. Keďže 
som naskočila do  “rozbeh-
nutého vlaku“, musela som sa 
v mnohom prispôsobiť. Veľmi 
ma teší, že aj z mojej inicia-
tívy sa napríklad podarilo 
vymeniť okná na  Materskej 
škole Hronského. Aktuálne 
sa snažím o  odstránenie 
výtlkov na Dubničke, taktiež 
stojacej dažďovej vody pri 
pošte a mojím cieľom je tiež 
riešenie nedostatku parko-
vacích miest na  Dubničke. 
S  kompetentnými pracov-
níkmi hľadáme najlepšie 
možné riešenia.
 Čo rozhodlo, že ste prijali 
ponuku pána primátora, aby 
ste sa stali jeho zástupkyňou? 
Boli ste predsa služobne „naj-
mladšou“ poslankyňou...

Ako som povedala. Rada 
prijímam pozitívne výzvy 
a  ponuka primátora mesta 

bola pre mňa opäť výzvou. Aj 
keď v  tomto smere rozhod-
nutie bolo o niečo ťažšie. Tu 
už nejde len o  rozhodnutia, 
ktoré sa týkajú mojej osoby, 
rodiny. Byť zástupcom 
primátora mesta je pre mňa 
veľkým záväzkom. O to viac, 
že som služobne najmladšou 
poslankyňou. Verím však, 
že pán primátor, ako aj 
občania budú s mojou prácou 
spokojní. Mojím cieľom je 
urobiť pre dobro tohto mesta 
maximum. 
 Ste vo funkcii len vyše 
mesiaca, ako sa pozeráte 
na  povinnosti vyplývajúce 
z tejto funkcie? 

Mesiac vo funkcii 
zástupkyne primátora mesta 
ubehol neskutočne rýchlo. 

Akoby to bolo len včera. Dni 
na  mestskom úrade plynú 
akosi rýchlejšie. Prioritne 
mám na  starosti školstvo, 
keďže som vyštudovaná 
pedagogička. Tak ako pred-
chádzajúci viceprimátor, aj ja 
úzko spolupracujem s  mest-
skými časťami. Prizývaná 
som však aj na  stretnutia 
z  iných oblastí. Spolupra-
cujem s  Radou mládeže 
primátora mesta a  aktuálne 
sa teším na  akciu Zasaď 
svoj strom v  rámci projektu 
Zeleň pre Štúra. Zaujímam sa 
o dianie v materských a zák-
ladných školách v  našom 
meste a  snažím sa problémy 
riešiť bezodkladne. Lebo ako 
sa hovorí, oheň treba hasiť už 
v zárodku.

 Obzvlášť prekvapivé bolo 
vaše rozhodnutie, robiť 
zástupkyňu na plný úväzok... 
Nebude vám ľúto za  deťmi 
v škole? Veď ste patrili medzi 
najobľúbenejšie učiteľky?

Opustiť prácu, ktorú 
milujete, ktorá vás napĺňa, 
kde sa cítite ako doma, je 
najťažšie. Toto rozhodnutie 
vo mne dozrievalo najdlhšie, 
hoci som si uvedomovala, že 
sedieť na  dvoch stoličkách 
sa nedá. Práca učiteľa nie je 
len v  tom, že si odučí svoj 
úväzok a ide domov. To je aj 
mimoškolská práca s deťmi. 
Krúžky, prípravy na  súťaže, 
akcie... tu som ako ryba vo 
vode. Prísť o  tretej, štvrtej 
na mestský úrad a odsedieť si 
tam dve hodiny, podľa mňa 
nemá žiaden význam. Ak 
chce niekto odvádzať kva-
litnú a plnohodnotnú prácu, 
vyžaduje si to prácu na plný 
úväzok. Mojím zámerom je 
byť v centre diania a aktívne 
prispievať k  zlepšovaniu 
života v  našom meste. A  čo 
sa týka kontaktu so žiakmi, 
tak táto funkcia úzko súvisí 
aj so školami, takže úplne 
od školstva som neodišla. 
 Posledný rok bol pre vás 
plný zmien... Okrem toho ste 
sa v  lete minulého roka stali 
predsedníčkou Územného 
spolku Slovenského Červe-
ného kríža v  Topoľčanoch... 
Čo vás k tomu viedlo?

Uplynulý rok bol pre 
mňa skutočne plný zmien. 
Ale zmeny do života patria. 
Znamenajú, že neprešľa-
pujem na  jednom mieste, 
ale kráčam. V  škole som 
pripravovala žiakov na súťaž 
hliadok mladých zdravot-
níkov ako aj členov družstva 
mladých záchranárov. 
Mnoho rokov spolupra-
cujem s dobrovoľníkmi SČK 
na  ich príprave. Zároveň 
som individuálnou členkou 
SČK Územného spolku 
v  Topoľčanoch. Takto 
pred rokom sa konal snem 

územného spolku, kde som 
bola zvolená za  predsed-
níčku Územného spolku 
SČK v Topoľčanoch. Čo ma 
k tomu viedlo? Všetko to ide 
nejako ruka v  ruke. Konať 
dobro, poskytnúť pomocnú 
ruku tam, kde treba a vedieť 
pomôcť aj pri život ohrozu-
júcich udalostiach. Okrem 
tejto funkcie mám už len 
tú jednu najdôležitejšiu 
funkciu. Som mamou 
dospelej dcéry. 
 Radi by sme vás predsta-
vili bližšie aj ako človeka so 
svojou rodinou, so svojimi 
záľubami, názormi na svet... 
Čo prezradíte o  svojom súk-
romí našim čitateľom?

Narodila som sa v  zna-
mení Váh. Mojím rodným 
mestom je Brezno, hoci 
najväčšiu časť svojho života 
mám spojenú s  mestom 
Bánovce nad Bebravou. 
Po  absolvovaní gymnaziál-
neho štúdia som pokračovala 
ďalej v  štúdiu na  Vysokej 
škole pedagogickej v  Nitre, 
aprobáciu slovenský jazyk 
- geogra� a. Od  roku 1994 
som pracovala ako učiteľka 
v  Základnej škole Školská 
v Bánovciach nad Bebravou. 
Som mamou dospelej dcéry 
a  máme úžasného štvor-
nohého priateľa, ktorým je 
yorkshirský teriér. Voľného 
času je v  poslednom čase 
akosi menej, ale snažím sa 
ho využiť čo najlepšie. Mám 
rada stretnutia s  priateľmi, 
krásne príbehy ukryté 
na  stránkach kníh, maxi-
málny relax od  všetkého 
v  prírode, smiech, tanec, 
slnko, cestovanie, šum mora. 
Stále vo mne žije kus dieťaťa, 
takže som optimistka 
a  viem sa pozerať na  svet 
aj detskými očami. Verím, 
že taký pohľad nezaškodí 
z  času na  čas nikomu, lebo 
si vieme všimnúť aj to jedno-
duché a krásne, čo nám svet 
ponúka. 

 Alena Borszéková

interview2

Odchod zástupcu 
primátora mesta Petra 

Bulíka prekvapil mnohých 
Bánovčanov. Možno väčším 
prekvapením však bolo 
rozhodnutie primátora 
Mariána Chovanca menovať 
do tejto funkcie k 1. marcu 2018 
Danu Švecovú, služobne najmladšiu 
poslankyňu mestského zastupiteľstva. 
Niekoľko týždňov sme novej 
viceprimátorke nechali na „vydýchanie“ 
a až teraz poprosili o rozhovor...

Rozhovor

Uplynulý rok bol
pre mňa skutočne
plný zmien

Dana Švecová za  katedrou s  riaditeľkou ZŠ Školská 
Renatou Gieciovou

Zápis do materských škôl 
M esto Bánovce nad 

Bebravou na  základe 
odporučenia minister-
stva školstva oznamuje 
rodičom detí, že zápis detí 
do nového školského roka 
sa uskutoční od 15. do 17. 
mája 2018. Tlačivá na žia-
dosti sa vydávajú už od 30. 
apríla. 

Deti môžete pre 
nasledujúci školský rok 
2018/2019 prihlásiť do  MŠ 
Hollého, MŠ Radlinského, 
MŠ 9.mája, MŠ 5.apríla, 
MŠ Komenského, MŠ J. C. 

Hronského a  MŠ Horné 
Ozorovce. Tlačivo žiadosti 
nájdete aj na  internetovej 
stránke www.banovce.sk, 
alebo zákonný zástupca 
prinesie žiadosť vypraco-
vanú žiadateľom.

Odovzdanie vyplnenej 
žiadosti na  riaditeľstve 
MŠ sa uskutoční v  dňoch 
od  15. do  17. mája 2018 
v  čase od  8.00 do  15.30 h. 
Zákonný zástupca môže 
žiadosť spolu s potvrdením 
o  zdravotnom stave 
dieťaťa doručiť aj poštou. 

Prevádzka materských 
škôl na  území mesta je 
spravidla v  čase od  6.00 
do 16.00 h, prípadne podľa 
požiadav iek rodičov. 
V  materských školách sú 
popri bežných triedach 
zriadené v MŠ Radlinského 
a  v  MŠ Hollého aj triedy 
pre deti so zdravotným 
znevýhodnením. V prípade 
otázok môžete kontaktovať 
priamo riaditeľky jednotli-
vých materských škôl.

  Tlačová správa mesta

s Danou Švecovou
novou zástupkyňou primátora mesta

Harmonogram zametania sa posúva 
z dôvodu poruchy čistiaceho stroja  

Mesto Bánovce nad Bebravou 
oznamuje, že z  dôvodu odstraňo-
vania poruchy čistiaceho stroja, sa 
posúva harmonogram prác čistenia 
mesta. Informácie o  pokračo-
vaní čistenia budú zverejňované 
obvyklým spôsobom.   Prosíme 
občanov o  trpezlivosť a  vodičov 
žiadame, aby sledovali oznamy 
na webovom sídle mesta, v  BTV, 
hlásenie mestského rozhlasu a reš-
pektovali oznámenie za stieračom 
a na vchodových dverách bytových 
domov.   (MsÚ)
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Pietna spomienka k 73. výročiu oslobodeniu mesta 
Na historické udalosti nesmieme zabúdať

N a   h i s t o r i c k é 
udalosti v  živote nášho 
národa i  mesta nesmieme 
zabúdať... to bola ústredná 
myšlienka oboch reč-
níkov – primátora mesta 
Mariána Chovanca i pred-
sedu Oblastného výboru 
Slovenského zväzu proti-
fašistických bojovníkov 
v  Trenčíne Jána Holičku, 
ktorí sa prihovorili účast-
níkom pietnej spomienky. 
Vence k  pamätným tabu-
liam umiestnili členovia 
folklórneho súboru Bebran 
a  o  hudobný doprovod sa 
tradične postarala dychová 
hudba Boboťanka. Medzi 
zúčastnenými občanmi 
boli aj pamätníčky druhej 
svetovej vojny Viera Šagá-
tová z Miezgoviec a Mária 
Mištinová z  Bánoviec nad 
Bebravou. 

Pani Mištinová sa 
pred samotným pietnym 

aktom sta la milým 
hosťom na  výročnej člen-
skej schôdzi Základnej 
organizácie Slovenského 
zväzu protifašistických 
bojovníkov v  Bánovciach 
nad Bebravou, kde bola 
uvedená do života jej nová  

kniha spomienok z obdobia 
povstania. Zástupcovia 
mesta a  okresu položili 
aj   kytice kvetov k  hrobu 
na cintoríne a k pamätníku 
na Cibislávke.

 Text a foto: 
 Alena Borszéková   

Zástupcovia mesta a okresu sprava – zástupkyňa primátora Dana Švecová, primátor 
Marián Chovanec, poslanec Národnej rady SR Ľubomír Želiezka, prednostka Okres-
ného úradu v Bánovciach nad Bebravou Michal Kapuš, pamätníčka druhej svetovej 
vojny Viera Šagátová, predsedníčka Slovenského zväzu protifašistických bojovníkov 
v Bánovciach nad Bebravou Emília Peťovská..., v popredí členka FS Bebran 

Zasadanie Mestského 
zastupiteľstva v Bánovciach 
nad Bebravou sa uskutoční 
v stredu 18. marca o 14.30 

h v  Mestskom kultúrnom 
stredisku. Rokovanie 
je, ako vždy, prístupné 
všetkým občanom. 

Mesto Bánovce nad 
Bebravou sa rozhodlo, 
že zavedie novú tradíciu 
stavania mája. Ako 
uviedol primátor Marián 
Chovanec: „Nebude to len 
strohé, nič nehovoriace 
postavenie mája pomocou 
autožeriava, ale skutočná 
kultúrna udalosť, kde sa 
opäť vyzdvihnú slovenské 
tradície.“ Program začne 
30. apríla 2018 na sídlisku 
Dubnička o 17.00 hodine. 
Jeho úvod bude patriť 
lokálnym folklórnym 
súborom, ktoré budú spre-
vádzať slávnostný sprievod 
kultúrnym programom 

až na  Námestie Ľ. Štúra, 
kde celá akcia vyvrcholí. 
Počas sprievodu budú 
môcť obyvatelia mesta 
priväzovať svoje stužky 
na  máj, ktorý následne 
na  námestí slávnostne 
postavia hasiči v dobových 
uniformách. Kultúrny 
program obohatí aj 
Základná umelecká škola 
Dezidera Kardoša. Mesto 
Bánovce nad Bebravou 
srdečne pozýva na  túto 
akciu všetkých, ktorí chcú 
zažiť príjemný kultúrny 
program.

 Tlačová správa mesta

Marcové zastupiteľstvo

Nová tradícia 
stavania mája

Mesto Bánovce nad 
Bebravou hľadá koscov 
na  kosenie trávnatých 
plôch v  meste. Predpo-

kladaný nástup približne 
od 16. apríla 2018. Bližšie 
informácie na  tel. č. 
0918 731 844.

Hľadáme koscov

Mesto Bánovce nad 
Bebravou oznamuje, že 
zápis detí do 1. ročníka pre 
školský rok 2018/2019 naro-
dených v období od 1. 9. 2011 
do  31. 8. 2012 a  detí, ktoré 

mali odloženú povinnú 
školskú dochádzku, sa 
uskutoční vo všetkých 
základných školách mesta 
v dňoch 11. a 12. apríla 2018 
v čase od 10. do 16. hodiny. 

Zápis prvákov tento 
týždeň v stredu a štvrtok

Štart projektu Zasaď svoj strom 

Napríklad na  Ulici 
A. Hlinku (oproti mest-
skému parku) sme zastihli 
šiestakov zo ZŠ Duklianska 
pod dozorom riaditeľa 

Mariána Igaza a  učiteľa 
Miroslava Libiča. V  mest-
skom parku stromčeky 
vysádzali deviataci zo ZŠ 
Partizánska pod dohľadom 

učiteľov Evy Bobušovej 
a  Miloša Ruráka. V  oboch 
spomínaných prípadoch 
išlo o  výsadbu mladých 
smrečkov, ktoré darovali 
mestu Lesy Slovenskej 
republiky. 

Pod ľa  pr i mátora 
Mariána Chovanca, cieľom 
projektu je nahradiť škody 
spôsobené kalamitou spred 
dvoch rokov. Mesto tak 
prezentuje svoj pozitívny 
vzťah k  prírode a  k  život-

nému prostrediu, ktoré 
je tu nielen pre nás, ale aj 
pre naše ďalšie generácie. 
V sobotu sadil stromčeky 
osobne aj primátor mesta 
Marián Chovanec. 

Viac o  aktivitách mlá-
dežníkov a  dobrovolníkov 
v sobotu v rámci iniciatívy 
Viac zelene pre Štúra 
v  budúcom vydaní Bánov-
ských novín.

 Text a foto: A. Borszéková

Mesto Bánovce nad Bebravou 
v spolupráci s Radou mládeže 

primátora mesta a vedením základných 
škôl rozbehli uplynulý piatok a sobotu 
spoločný ekologický projekt Zasaď svoj 
strom. V piatok 6. apríla sadili stromčeky 
predovšetkým žiaci základných škôl...

ZŠ Duklianska

ZŠ Partizánska

Pri príležitosti 73. výročia 
oslobodenia mesta sa v piatok 

6. apríla popoludní uskutočnila 
pietna spomienka a kladenie vencov 
k pamätným tabuliam na radnici. 
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SOM občan, mám názor... Boj s korupciou nie je jadrová fyzika!
Od  vzniku Slovenskej 

republiky v roku 1993 bolo na Slo-
vensku kreovaných 7 vlád, počas 
ktorých sme neustále počúvali 
od  vládnych činiteľov vzájomné 
obviňovanie z korupcie, z neefek-
tívneho nakladania s  verejnými 
f inanciami a  neschopnosti 
spravovať štát ich predchodcami. 
Kríza na  Slovensku, hlavne 
v  dôvere v  právny štát, sa prehl-
buje, napokon nedávne protesty, 
jedny z  najväčších od  roku 1989, 
sú toho dôkazom. 

Vlády sa menia, ale, žiaľ, pre 
nás, občanov sa tým nič podstatne 
nemení. Nevymožiteľnosť práva, 
korupcia a zneužívanie politickej 

moci pretrváva. V  súčasnosti 
viac ako kedykoľvek predtým, 
politici na  verejnosti prezentujú 
vôľu bojovať proti korupcii, avšak 
samotný princíp nie je posta-
vený na  systémových zmenách, 
ale výlučne na  personálnych 
zmenách. Domnievam sa, že 
korupcia nie je jadrová fyzika, kde 
na  dosiahnutie cieľa je potreba 
dlhodobého výskumu. V  prin-
cípe, na  to aby vláda dokázala 
znížiť korupciu na  Slovensku, 
potrebujeme: a) dobre nastavené 
legislatíve opatrenia, b) inštitúcie 
(vytvorenie novej protikorupčnej 
agentúry alebo posilnenie prá-
vomoci existujúcich štruktúr), c) 

posilnenie mechanizmu vymoži-
teľnosti práva. 

V roku 2017 Organizácia pre 
hospodársku spoluprácu a rozvoj 
(OECD) vykonala audit slovenskej 
legislatívy upravujúcu boj proti 
korupcii. Z   auditu vyplýva, 
že legislatívu máme pomerne 
dobre ošetrenú, no horšie to je 
s vymožiteľnosťou práva.  Jednou 
zo zložiek boja proti korupcii je 
aj Policajný zbor SR, ktorý patrí 
do gescie Ministerstva vnútra SR. 
V  súčasnosti sa začalo hlasnejšie 
diskutovať o  tom, že polícia by 
mala byť odpolitizovaná a  to 
v súvislosti s menovaním vrchol-
ných predstaviteľov Policajného 

zboru navrhovaných ministrom 
vnútra. Tu si dovoľujem poukázať 
na  inštitút Generálnej prokura-
túry ako na najdôležitejší subjekt 
v  boji proti korupcii. Úlohou 
polície je zhromaždiť a zabezpečiť 
dôkazy, nad čím vykonáva dozor 
prokurátor. Preto ak v  súčasnej 
dobe nie sú doriešené takmer 
žiadne veľké korupčné kauzy, pri 
ktorých je podozrenie, že siahajú 
do politických kruhov, tak sa treba 
zamyslieť, kto je za to zodpovedný. 
Či polícia, tým že si neplní svoju 
povinnosť pri zabezpečovaní 
dôkazov, alebo prokuratúra, 
ktorá podáva obžalobu na  súd. 
Je to práve prokuratúra, ktorej 

prináleží takáto moc, preto je 
nepochybne snahou každej vlády 
si nominovať „svojho“ generál-
neho prokurátora. 

Bohužiaľ, ani dnes, keď 
vyhasli životy dvoch nevinných 
ľudí, nie je dostatočne počuť 
predstaviteľov štátu o  iniciatíve 
a možnostiach zmeny voľby gene-
rálneho prokurátora a to i napriek 
tomu, že pochody na Slovensku sa 
organizujú predovšetkým preto, 
že občania nedôverujú orgánom 
činným v  trestnom konaní, pre-
tože ich hlavný predstavitelia sú 
prevažne politickí nominanti. 

 Radovan Znášik

Aktivisti Za slušné Slovensko pripravujú diskusie...

Repríza klauniády Hroch ZUŠ bude tento piatok!

Základná umelecká škola Dezidera Kardoša pripravila ďalšie vydanie koncertu koncipovaného ako pozvánka na Deň otvorených dverí školy. Tentokrát to bola interaktívna hudobná 
klauniáda s názvom Hroch spieva za troch. V príkladnej a inšpiratívnej súčinnosti sa v nej predstavili všetky obory – multimediálny, výtvarný, tanečný, literárnodramatický a hudobný. 
Došlo aj na spoluprácu pedagógov a žiakov, ktorí si navzájom vzácne rozumeli a prekonávali sa. Pre veľký záujem verejnosti bude koncert reprízovaný tento piatok 13. apríla 2018 
o 17.00 h, vstupenky si rezervujte na zusdkbanovce@zusdkbanovce.sk.  Foto: žiaci multimediálneho odboru ZUŠ

Na  z h rom a ž den í 
Za  slušné Slovensko vo 
štvrtok 5. apríla na Námestí 
Ľudovíta Štúra v  Bánov-
ciach nad Bebravou sa zišlo 
približne 150 ľudí. Aktivisti 
čítali spoločné vyhlásenie 
iniciatívy Chceme opäť 
veriť v  štát, list Andreja 
Bána nielen o  agrokauzách 
na východe Slovenska, vyhlá-
senie iniciatívy Kultúrny 
reparát, aj reportáž zavražde-
ného novinára Jána Kuciaka. 
Príhovor mali Eva Lavrí-
ková,  Peter Králik  a  Diana 
Jakubíková  z  iniciatívy 
Viac zelene pre Štúra, ktorá 
pozvala na  sadenie strom-
čekov v meste. Ako hudobný 
hosť vystúpila časť trenčian-
skej hudobnej skupiny  Uhol 
dopadu  so svojou skladbou 
Skutok (na foto). 

Okrem vymenovania 
požiadaviek a  konkrétnych 
návrhov organizátori zhro-
maždenia oznámili vzni-
kanie platformy Za  slušné 
Slovensko, ktoré chce pri-
spievať k  občianskej anga-
žovanosti na celoslovenskej, 
ale aj regionálnej úrovni.   
Priamo v  Bánovciach sa 
v  najbližšej dobe chystajú 
diskusie, koncerty aj ďalšie 
aktivity. O  konkrétnych 
aktivitách vás budeme 
v  dohľadnej dobe infor-
movať aj na  facebookovej 
stránke Za slušné Slovensko, 
rovnako však vítame vaše 
návrhy, nápady a príspevky 
do diskusie. 

 Tlačová správa 
 organizátorov 
 Za slušné Slovensko
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Marek Igaz a Bibiána Štefankovičová

Uzavreli manželstvo

 Spoločenská kronika

Alexander Paulech
Vivien Grňová
Anna Cerovská
Jakub Kováč
Agáta Slováková
Lenka Šestáková

Emma Balajová
Laura Novotná
Michal Kubínyi
Matúš Božík
Ela Adámiková
Tereza Ďuračková

Narodili sa

Štefan Sahul *1950
Anna Škorcová, rod. Hanková *1944

Opustili nás

na facebooku 

Apríl na  mňa „kuká“ 
z kalendára, a ja odmietam 
uveriť, že už je tu. Veď len 
nedávno som sa dohadovala 
s  januárom, či to myslí 
vážne s  tým prečíslením. 
Niečo sa deje - hovorila som 
si v duchu vo štvrtok, pred 
Veľkou nocou v Kau� ande 
- ľudia sa zbláznili! A  keď 
som potom doma, v  rámci 
dekoračnej kompozície 
na  kuchynskú parapetu 
postavila veľkonočného 
zajaca a vedľa neho farebné 

vajcia... ej veru, nebolo mi 
všetko jedno... a  ani tomu 
zajacovi. Na  znášanie 
vajec jednoducho nebol 
pripravený. Niečo visí 
vo vzduchu! Ach... ten 
apríl... bláznivý!!! Pozriem 
z  okna... a  tam auto - 
v protismere - v našej milej 
sídliskovej jednosmerke! 
Neverím vlastným očiam! 
Je to známe auto... so 
známym vodičom. V apríli 
sa môže stať fakt  hocičo... 
 (zb)

Dnes píše Zuza.nka

Pamätný list primátora získali

Pozývame vás na  výstavu 
výtvarných prác žiakov 
súkromnej ZUŠ Ars 
Academy... Tento rok sme 
našu dlhodobú spoluprácu 
s  Mestskou knižnicou 
Ľ.Štúra v  Bánovciach nad 
Bebravou odštartovali 

tematickou výstavou 
zameranú na  starovekú 
antiku. Ak budete mať chuť 
pozrieť sa na dávnu históriu 
v podaní detí z výtvarného 
odboru Ars Akademy, 
z  pobočiek v  Bánovciach 
nad Bebravou, Uhrovci 
a  Slatine nad Bebravou, 
radi vás uvidíme. Výstavu 
nájdete otvorenú do  30. 
apríla 2018 v  priestoroch 
knižnice každý pracovný 
deň od  9.00 do  17.00 
hodiny v  sobotu od  8.00 
do 12.00 h.  (szuš)

Výstava Antika 

Ďal š í  p r í ra s tok 
do  edície čarovných 
kníh o  Slovensku Región 
HORNÁ NITRA - to nie 
sú iba Bojnice, Vtáčnik, či 
Kľak. Presvedčí vás o  tom 
táto krásna kniha, na ktorej 
sa podieľalo presne 24 regio-
nálnych fotografov. Na  83 
unikátnych fotografiách 
sú zachytené aj obyčajné 
miesta neobyčajným spô-

sobom. Na predaj v priesto-
roch nášho bánovského 
Informačného centra!  (ic)

Nová kniha v ponuke IC

Ľudmila Murcinová 
zo ZŠ Duklianska pôsobí 
na  škole tridsať rokov. Vo 
svojej pedagogickej práci 
sa venovala všestrannému 
rozvoju svojich žiakov 
a  ich talentov. Pod jej 
vedením vyrástli úspešní 
riešitelia matematických, 
astronomických a geogra� c-
kých súťaží, najmä olympiád. 
Najv ýraznejšie úspechy 
dosiahli žiaci vo všetkých 
kol ác h  ge og r a f ic k ýc h 
olympiád. Od  roku 1991 
do  rok 2008 pripravila 
191 úspešných riešiteľov 
okresných kôl, 51 úspešných 
riešiteľov krajských kôl 
a  4 úspešných riešiteľov 
celoslovenských kôl. 

Klaudia Šinská z  MŠ 
Radlinského pracovala ako 
učiteľka 26 rokov a  desať 
rokov ako riaditeľka od roku 
1967. Keď sa v  roku 1981 
otvárala MŠ Dolné Ozorovce, 
bola pani Šinská vymenovaná 
za  riaditeľku školy, kde 
zosta la pracovať desať 
rokov do roku 1991, kedy sa 
škola zrušila. V  tomto čase 
pracovala aj ako metodička 
v  sekcii jazykovej výchovy 
a  matematických predstáv. 
Od roku 1991 až do odchodu 
do dôchodku v roku 2003 bola 
učiteľkou v MŠ Radlinského. 
Tu sa aktívne podieľala 
na rôznych projektoch školy, 
aktívne vystupovala s  deťmi 
na  akciách, organizuje školy 
v prírode ako vedúca.

Blažena Masaryková 
z  MŠ Hollého. Keď sa 
dokončila výstavba sídliska 
Sever, požiadal ju vtedajší 
predseda MsNV pán Trgyňa, 
aby zariadi la materskú 
školu na  tomto sídlisku. Tu 
pôsobila niekoľko rokov. 
Po  dokončení v ýstavby 
nového pred školského 
zariadenia na  sídlisku Stred 
prevzala zariadenie i vedenie 
MŠ Hollého. Pracovala aj ako 
okresná metodička a zapojila 
sa i  do  písania textov pre 
pedagógov. S prácou Ľavoruké 
dieťa v materskej škole v roku 
1977 získala v  celoštátnom 
kole prvé miesto a  v  roku 
1989 s  prácou Vplyv rodiny 
na vývin dieťaťa druhé miesto. 
Pôsobila v slovenskom výbore 
OZ pracovníkov školstva 
a  vedy v  Bratislave, kde 
zastupovala materské školy 
z okresu Topoľčany. 

Ján Kušnier zo ZŠ 
Komenského sa venoval 
najmä príprave žiakov 
na  športové a  pohybové 
súťaže, a le aj príprave 
ž ia kov končiacich ZŠ 
na  prijímacie pohovory či 
Testovania. So svojimi žiakmi 
získal niekoľko úspechov 
na  okresnej, krajskej, ale aj 
celoštátnej úrovni. Venoval 
sa  preva žne súť a ž a m 
v  stolnom tenise, volejbale, 
basketba le a  at let i ke. 

Ako inštruktor a  vedúci 
kurzov absolvoval niekoľko 
plaveckých a  lyžiarskych 
výcvikov. Niekoľko rokov 
úspešne viedol záujmové 
krúžky loptov ých hier, 
stolného tenisu a matematiky. 
Od  roku 1995 pôsobil v  ZŠ 
Komenského vo funkcii 
zástupcu riaditeľky školy. 
Z  tejto pozície sa výrazne 
pričinil o  modernizáciu 
materiálno-technického 
vybavenia školy. V roku 1998 
získal štatút „špičkového 
odborníka» v  pôsobnosti 
Okresného úradu, odboru 
školstva, mládeže a  telesnej 
kultúry v  Bánovciach nad 
Bebravou. V  školskom roku 
2009/2010 vykonával funkciu 
povereného riaditeľa ZŠ J. A. 
Kamenského. 

Eva Balážik zo ZŠ 
Gorazdova sa síce nemôže 
pýšiť dĺžkou praxe, lebo učí 
len šesť rokov, ale svojím 
talentom a  pedagogickým 
majstrovstvom. Organizuje 
rôzne súťa ž e ,  besedy 
a  predstavenia. Vyniká 
najmä organizovaním akcií 
„žiaci žiakom“. So svojimi 

žiakmi v predmetoch biológia 
a  chémia dosahuje pekné 
umiestnenia v okrese i v kraji. 

Anna Bitarovská z  MŠ 
Hollého má 42 ročnú prax. 
Ocenenie si zaslúži za  jej 
zodpovedný prístup k  práci, 
v y užívanie inovačných 
metód v   edu k ač nom 
procese. Spolupracuje aj 
pri získavaní sponzorstva 
pre školu, organizuje akciu 
Zimná krajina a  podieľa sa 
na organizovaní celookresnej 
aktivity Cesta rozprávkovým 
lesom. 

A lena Ďatel in ková 
z  MŠ Komenského sa 
pedagogickej práci venuje 
36 rokov. Svoje schopnosti 
najmä v  speve, tanci, 
divadle, výtvarnej výchove 
i  v  športe odovzdáva deťom 
a  s  nimi reprezentuje svoju 
školu. So svojou škôlkárkou 
postúpila aj do celoslovenskej 
p r e h l i a d k y  t v o r i v e j 
dramatikyBábkulienka, kde 
pod jej vedením získalo dieťa 
Cenu poroty. Je zakladateľkou 
a  organizátorkou akcie 
na škole Šport pre všetkých.

Marek Hruška zo ZŠ 
Partizánska je predsedom 
Rady školy, v  roku 1997 
stál pri zrode Školského 
š p or t ové ho  s t r e d i s k a 
zameraného na  futba l. 
S  talentovanými žiakmi 
d o s i a h o l  v y n i k a j ú c e 
výsledky od  okresných až 
po republikové kolá, pod jeho 
vedením vyrástlo niekoľko 
p r v o l i g o v ý c h  h r á č o v 
a reprezentantov SR. Okrem 
športu dosahujú jeho žiaci aj 
úspechy v biológii. Nielenže 
vedie krúžky, organizuje 
sústredenia pre žiakov a dlhé 
roky pôsobil ako tréner 
mládeže TJ Spartak. 

Jana Chudivániová 
z  MŠ 5. apríla je učiteľkou 
od  roku 2002, od  roku 
2009 vedúcou metodického 
združenia. Nadpriemerným 
plnením svojich povinností 
je príkladom pre celý kolektív 
školy. Pod jej vedením boli 
zorganizované akcie ako 
napríklad Deň jablka, Deň 
tanca, v  spolupráci so ZŠ 
Školská Deň vody, pomáha 
pri celomestských akciách 
ako Dopravné ihr isko, 

Tancuj, tancuj, vykrúcaj..., 
Cesta rozprávkovým lesom. 

Lenka Igazová z  MŠ 
9. mája si vzorne plní svoje 
pracovné povinnosti aj 
nad rámec pracovného 
z a radenia .  Má pek ný 
a  citlivý prístup k  deťom. 
Snaží sa o  skvalitnenie 
a   m o d e r n i z o v a n i e 
v y učovacieho procesu . 
Aktívne sa zapája do  akcií 
organizovaných školou, 
me s t om ,  p o d i e ľ a  s a 
na  modernizácii interiéru 
MŠ a  prezentácii školy 
na verejnosti. 

Milena Jaňáková zo ZŠ 
Školská vykonáva funkciu 
v ýchov nej  porad k y ne , 
or ga n i z uje  n a   š ko le 
celoslovenské testovanie 
piatakov a  deviatakov, aj 
testovanie Komparo, tento 
školský rok aj podmienky 
pre meranie OECD PISA 
2018. Žiakov pripravuje 
na  literárne a  spevácke 
súťa že ,  na  oly mpiádu 
slovenského jazyka, pomáha 
pripravovať so žiak mi 
školské kultúrne programy. 

Mária Kyselicová z  MŠ 
Hronského začínala svoju 
pedagogickú prax v  roku 
1974. Aktívne spolupracuje 
na  školských projektoch, 
ale aj s  rodičmi, pravidelne 
organizuje pre nich tvorivé 
dielne a  športové aktivity. 
Č e s t n o s ť ,  o b e t a v o s ť , 
skromnosť a neúnavná snaha 
pomôcť vždy a  každému 
sú u  nej na  prvom mieste. 
Veľkou mierou sa podieľa 
na  vytváraní sociálno-
e m o c i o n á l n e j  k l í m y 
a  dobrých medziľudských 
vzťahoch. 

Ja na Micha l ičková 
zo ZŠ Duklianska pracuje 
na svojej škole 32 rokov. Bola 
jej zverená funkcia vedúcej 
predmetovej komisie, kabinet 
slovenského jazyka a učiteľská 
knižnica. Neskôr sa stala 
podpredsedníčkou odborovej 
organizácie na  škole , 
pracovala aj ako predsedníčka 
Rady školy. Stála pri zrode 
projektu Zdravá škola , 
pracuje ako koordinátorka 
protidrogovej prevencie, 
organizuje pre žiakov 
množstvo exkurzií, so žiakmi 

sa zúčastňuje od  okresných 
po celoslovenské kolá súťaží 
Hv ie z d os l avov  Kubín , 
Rétorický Uhrovec, Šaliansky 
Maťko...

Irena Balažovičová zo 
ZŠ Komenského pracuje 
na škole ako vychovávateľka 
29 rokov. Pre svoju prácu 
je zanietená a  vedie deti 
k zmysluplnému využívaniu 
voľného času. Oboznamuje 
ich s tradičnými technikami 
a  netradičnými  materiálmi 
na  tvoriv ých dielňach. 
Od roku 1989 vedie turistický 
krúžok, organizuje stanové 
tábory, cyklistické súťaže. 
Nacvičuje s  deťmi rôzne 
scénky a divadielka.

V l a d i m í r  H a i n c 
pracuje v  Centre voľného 
času od  roku 1997. Jeho 
práca školníka je dôsledná 
a  zodpovedná a  je veľkým 
prínosom pre celé CVČ. 
P o m á h a  p e d a g ó g o m 
aj s  výrobou učebných 
pomôcok. Vytvára pozitívnu 
klímu na  pracovisku. Ako 
dobrovoľný darca krvi získal 
zlatú Jánskeho plaketu.  (r)

Na  foto sprava ocenené učiteľky - Jana Michaličková, Ľudmila Murcinová, Alena 
Ďatelinková a Klaudia Šinská... Foto: Alena Borszéková
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Od prekvapenie sme neboli ďaleko
Olomouc – Sokol RMK Bánovce 32:27 (12:13)

Výsledok zápasu hovorí za všetko.  
Spartak Bánovce – MŠK Púchov 0:6 (0:3)

Minibasketbalisti na štvrtom mieste

Starší žiaci BBK Bánovce 
sa v  českých Klatovoch 
predstavili na uznávanom 
a kvalitne obsadenom turnaji 
Easter Cup za účasti 12 
družstiev z  Česka, Rakúska, 
Maďarska, Nemecka, Dánska, 
USA.  Jediným slovenským 
zástupcom bol práve náš 
tím! A   treba povedať, že 
naši chalani sa v  tejto silnej 
konkurencii vôbec nestratili, 
a to aj napriek nie ideálnemu 
vstupu do turnaja. Organi-
zátori rozdelili družstvá do 
dvoch 6 členných skupín, 
z  ktorých víťazi postupovali 
priamo do � nále a  ostatné 
družstvá podľa umiestnenia 
v  skupinách bojovali medzi 
sebou o konečné umiestnenia. 

Našich chlapcov čakal na 
úvod domáci tím BK Klatovy, 
v ktorom sme mali lepší vstup 
do stretnutia my, no domáci 
stretnutie otočili, keď o osude 
duelu rozhodla najmä z našej 
strany veľmi nevydarená 
tretia štvrtina. Na druhý deň 
ráno nás čakalo nemecké 
družstvo Dresden Titans, 
proti ktorému už hráči BBK 
neponechali nič na náhodu 
a od  samého začiatku až do 
posledného hvizdu to boli oni, 
čo jednoznačne dominovali 
na palubovke. Svojho súpera 
prevyšovali po všetkých 
stránkach a  na turnaji si 
pripísali svoje prvé víťazstvo. 
Ďalším naším súperom bol 
tím Újpest MT Budapešť, 
kde chlapci opäť podali veľmi 
zodpovedný výkon a rovnako 
aj v nasledujúcich stretnutiach 
proti Chemnitz Niners a SSC 
Karslruhe svojou dôslednou 
a agresívnou obranou  porazili 
silné nemecké družstvá, čo im 
aj vďaka zaváhaniu domá-
cich Klatov v  stretnutiach 
s Dresden Titans a Chmenitz 
Niners vynieslo prvé miesto 
v skupine a teda automatický 
postup do � nále turnaja.

Tam na nás čakalo 
doposiaľ nezdolané a veľmi 
silné družstvo Sokol Pražský, 
ktorý je v Česku podobne ako 
naše družstvo na Slovensku, 
úradujúcim vicemajstrom 
vo svojej kategórii, čo 
dávalo tomuto finálovému 
stretnutiu zvláštnu  príchuť. 
V  úvode stretnutia vynikali 
na oboch stranách najmä 
výborne zvládnuté obrany 
a  po veľmi vyrovnanej prvej 
štvrtine sme viedli 10:9. Na 
začiatku druhej časti hry 
sme viedli 12:11, ale potom 
prišiel uragán hostí, kedy sa 
našim chalanom nedarilo 
presadiť v  útoku a  naopak 
prepadávali v  obrane, čo 
súper nekompromisne trestal. 
Prevaha tímu z Čiech bola 
citeľná najmä v podkošovom 
priestore, ktorý ovládali jeho 
vysokí a  výborne fyzicky 

pripravení pivoti.  Polčas sme 
prehrali 15 : 30 a tento náskok 
bol vzhľadom na kvalitnú 
hru súpera už nedostihnu-
teľný.  V  ostatnom priebehu 
stretnutia sa hráčom BBK 
ešte ako tak podarilo hru 
vyrovnať. Napriek � nálovej 
prehre, treba chlapcom za 
predvedené výkony len pogra-
tulovať so želaním, aby sa im 
minimálne rovnaké podarilo 
zopakovať aj v zostávajúcich 
zápasoch vrcholiacej domácej 
súťaže. Rovnako je nutné 
poďakovať všetkým rodičom 
a fanúšikom ako aj chlapcom 
minibasketbalistom, ktorí 
v Klatovoch taktiež odohrali 
svoj pekný a vydarený turnaj 
a  spoločne na zápasoch 
starších žiakov vždy vytvorili 
takmer domácu atmosféru.  
Bánovský basketbalový klub 
ďakuje R. Beňovi a  J. Mina-
rovičovi, ktorí sa spoločne 
podieľali na doprave do 
ďalekých Klatov.

 BBK – BK Klatovy  
40:58, štvrtiny 7:12, 13:12, 
6:20, 14:14, fauly 12:17, TH 
BBK 24/9. Body : S.  Urban 
10, R. Jancusko 8, M. Kolárik 
4, M. Kielar 4, M. Špánik 4, 
M. Lagin 4, M. Kopas 2, D. 
Fišer 2, T. Belák 1, P. Gajdoš 
1, J. Crha, M. Miklo. BBK – 
Dresden Titans  67 : 29, štvr-
tiny 26:6, 17:9, 13:7, 11:7, fauly 
16:14, TH BBK 11/7. Body:  
M. Špánik 17, S. Urban 15, R. 
Jancusko 13, M. Kolárik 7, D. 
Fišer 5, M. Kielar 4, J. Crha 
3, M. Kopas 2, T. Belák 1, M. 
Miklo, P. Gajdoš, M. Lagin. 
BBK – Újpest MT Budapešť  
61:30, štvrtiny 19:11, 13:5, 
16:5, 13:9, fauly 13:11, TH 
BBK 12/7. Body: S. Urban 
18, P. Gajdoš 9, M. Špánik 
8, M. Lagin 4, M. Kolárik 4, 
R. Jancusko 4, D. Fišer 4, T. 
Belák 3, M. Kielar 2, J. Crha 
2, M. Kopas 1, M. Miklo. 
BBK – Chemnitz Niners  60 
: 33, štvrtiny  14:4, 13:7, 15:9, 
18:13, fauly 18:14, TH BBK 
16/9. Body : M. Kielar 14, S. 
Urban 11, M. Špánik 10, P. 
Gajdoš 7, R. Jancusko 6, M. 
Lagin 5, M. Kolárik 4, M. 
Kopas 2, D. Fišer 1, M. Miklo, 
T. Belák, J. Crha. BBK  – SSC 
Karlsruhe 55 : 36, štvrtiny 
12:6, 10:9, 23:7, 10:14, fauly 
9:10, TH BBK 13/5. Body : 
R. Jancusko 17, S. Urban 15, 
M. Špánik 8, P. Gajdoš 8, 
M. Kolárik 3, T. Belák 2, M. 
Kielar 2, M. Kopas, J. Crha, 
D. Fišer, M. Miklo, M. Lagin. 
Finále turnaja: BBK  – Sokol 
Pražský 39 : 60, štvrtiny 
10:9, 5:21, 13:17, 11:13, fauly 
22:16, TH BBK 16/5. Body 
: M. Špánik 11, M. Kielar 9, 
S. Urban 7, R. Jancusko 5, P. 
Gajdoš 3, T. Belák 2, J. Crha 
1, M. Kolárik 1, M. Lagin, D. 
Fišer, M. Miklo, M. Kopas. 

Starší žiaci BBK 
na turnaji strieborní

Základná časť medzi-
národnej česko-slovenskej 
MOL ligy v hádzanej žien 
sa blíži ku koncu. V 24. kole 
interligy sa naše hádza-
nárky predstavili v Olo-
mouci, kde čelili domácemu 
družstvu. Úvodné minúty 
patrili hádzanárkam spoza 
rieky Moravy, ale zveren-
kyne Richarda Makýša sa 
postupom času čoraz viac 
osmeľovali a v 15. minúte 
ich Bencová poslala do 
vedenia 6:7. O štyri minúty 
sme prehrávali o dva góly, 

keď Chlandová upravo-
vala na 9:7. Hojdačkový 
zápas pokračoval ďalej a 
v 25. minúte po rýchlej 
kontre Hollá upravovala 
stav stretnutia na 9:11. Vo 
vyrovnanom závere prvého 
dejstva Michnová v jeho 
poslednej minúte premenila 
sedmičku a tímy poslala do 
šatní za stavu 12:13. Hneď 
v úvode druhého dejstva 
Matušincová nav ýši la 
naše vedenie na 12:14 a v 
32. minúte po zakončení 
Michnovej sme viedli 16:14. 

Následne sa družina tré-
nera Makýša na 10. minút 
gólovo odmlčala a domáce 
dievčatá siedmimi zásahmi 
v rade otočili stav stretnutia 
na 21:16. Naše strelecké 
mlčanie prerušila v 43. 
minúte Alžbeta Obstová, no 
Olomovčanky boli naďalej 
efektívnejšie v koncovke. V 
50. minúte sme prehrávali 
o osem gólov 27:19, ale v 
závere sme ukázali svoju 
dobrú hernú tvár. Štyrmi 
zásahmi v rozpätí piatich 
minút si dievčatá trénera 

Makýša vykresali iskierku 
nádeje na dobrý výsledok. 
No za stavu 28:24 hádza-
nárky Olomouca nepri-
pustili drámu a stretnutie 
doviedli do víťazného konca 
32:27.          

Zostava a góly Báno-
viec:  Sakalošová, Čížová 
- Michnová 4/1, Bencová 4, 
Bridová 1, Srncová, Hrubá 
1,Hollá 1,Hullmanová 1, 
Šipláková 4/1, A. Obstová 5, 
Matušincová 6, Králová.

  (aj,vd,mp)

Naši futbalisti nezvládli 
sobotný zápas a ani prechod 
z umelej trávy na prírodnú, 
keďže doterajšie jarné 
zápasy odohrali len na 
umelých plochách. Už v 6. 
minúte sa po chybe našej 
obrany, hostia ujali vedenia 
gólom Zavadzana. Naši 

futbalisti mohli odpovedať 
Gajdošíkom, ale jeho pokus 
Pilný kryl. Následne Halás 
ešte zo skrumáže tesne 
minul bránku hostí, no to 
bolo z našej strany všetko, 
čo stojí za zmienku. Od 
tohto momentu bolo na 
ihrisku len jedno mužstvo. 

V 33. minúte po ďalšej chybe 
domácej obrany Gajdošík 
vsietil druhý gól a o štyri 
minúty Marman zvýšil na 
0:3. Po zmene strán hostia 
jasne dominovali, strelili 
ďalšie tri góly, pričom 
Spartakovský brankár 
Kopčan zlikvidoval mini-

málne ďalšie tri vyložené 
šance. Zostava Spartaka: 
Kopčan -Tabak, Oravec (64.
Kráľ), Mrocek, Láska (38.
Minárik), Bakši (64.Zita), 
Gajdošík, Zajac, Halás, 
Hrabal (72.Hrabal), Turoň.

 (aj,mk)

Do rovnakého mesta 
ako starší žiaci - do Klatov 
vycestovali aj minibasket-
balisti, ktorí v konkurencii 
12 družstiev získavali 
cenné skúsenosti a napokon 
s bilanciou 4 výhry 2 prehry 
dosiahli výborné umiest-
nenie. Celkovo odohrali 
chlapci na turnaji 6 stretnutí, 
s  cieľom v  každom ďalšom 
zápase podať o  niečo lepší 
výkon ako v tom predošlom. 
Do turnaja sme nevstúpili 
najlepšie, keď sme podľahli 

neskoršiemu celkovému víťa-
zovi zo Svitav. V  nasledujú-
cich stretnutiach sa postupne 
naša výkonnosť stupňovala, 
zlepšili sme prechodovú 
fázu do útoku, ako aj pohyb 
hráčov na útočnej polovici 
ihriska a  postupne sme 
zdolali súperov z  Berouna, 
Domažlic, a  Prahy. Svoju 
formu chlapci vygradovali 
proti nemeckému družstvu 
Chemnitz. Minibasketbalisti  
príkladne bojovali, výborne 
si organizovali útok, v hero-

ickom závere udržali pevné 
nervy a  napokon sa tešili 
z krásneho víťazstva, čo 
znamenalo postup do boja 
o  bronzové medaily. Tu už, 
žiaľ, ťahali za kratší koniec, 
keď sa zdalo, že veľká túžba 
po zisku medaily im zväzo-
vala ruky. Chlapci síce opäť 
ukázali výbornú bojovnosť, 
ale nervozita sa podpísala 
pod viacero chýb v  obrane, 
ako aj  viacero nepresných 
prihrávok a  zakončení. 
Napriek prehre v poslednom 

zápase, si minibasketbalisti 
zaslúžia veľkú pochvalu 
za odvahu a  bojovnosť na 
celom turnaji a  veríme, že 
stúpajúcu formu potvrdia 
aj nasledujúcich ligových 
stretnutiach.

Výsledky: BBK – Bas-
ketbal TJ Svitavy  19:35, 
BBK – BK Beroun 42:22, 
BBK – BK Jiskra Domažlice 
44:6, BBK – Sokolo Pražský 
48:15, BBK – Niners Chem-
nitz 39:38. O 3. miesto: BBK 
– Basket Valmez 27:41.(aj, ju)
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Regionálny zraz turistov troch okresov
Štafetu prevzala obec Uhrovec

TSK podporuje značenie - Bánovský okres nemá cyklotrasy?

Kataster obce Uhrovec, 
ktorá si v  tomto roku pri-
pomína 760. výročie prvej 
písomnej zmienky, sa stal 
naposledy dejiskom regio-
nálneho zrazu v  roku 1998, 
konkrétne v  rekreačnom 
areáli Látkovce. Takže presne 
pred dvadsiatimi rokmi... 
Turisti však Uhrovskú 
dolinu vyhľadávali na  svoje 
spoločné stretnutia omnoho 
častejšie. Za  57 rokov orga-
nizovania letných okresných 
turistických zrazov sa 
dolina pod Rokošom stala 
dejiskom viacerých okres-
ných a  po  rozdelení okresu 
Topoľčany na  tri okresy 
- regionálnych zrazov. Exis-
tujú záznamy o zraze v roku 
1969, keď turisti stanovali 
v  Uhrovskom Podhradí 
na  lúke Čerešňová, na  tej 
istej lúke zrazovali aj v roku 
1977, v  roku 1996 táborili 
v  uhrovskej Striebornici 
a v roku 2003 opäť na Čereš-
ňovej. Vtedy sa zraz konal 
aj v spolupráci s predsedom 
KST Bánovce nad Bebravou 
Mariánom Chovancom 
a zraz prišiel otvoriť vtedajší 
bánovský primátor Ján 
Turčan. 

V poradí 57. regionálny 
zraz turistov troch okresov 

v Uhrovci sa bude konať 22. 
až 24. júna 2018. Turistom 
poskytuje obec Uhrovec 
nocľah v telocvični základnej 
školy, počet miest v  areáli 
školy na  stanovanie je však 
obmedzený. Tri rekreačné 
strediská na  území obce 
s ponukou turistického uby-
tovania a  stanovania, žiaľ, 
neprejavili záujem turistov 
prijať, preto sa o  to  musela 
postarať obec. „Verím, že 
sa u  nás budú turisti cítiť 
dobre a  my urobíme všetko 
pre to, aby sme boli dobrými 
hostiteľmi,“ povedala okrem 
iného Zuzana Máčeková, 
ktorá si zrazovú štafetu 
prevzala koncom marca 
počas o� ciálneho zasadania 
Obecného zastupiteľstva 
v  Uhrovci za  prítomnosti 
v š e t k ých pos la ncov. 
Hlavným organizátorom 
bude KST Kamarát Uhrovec, 
ktorý pôsobí v obci od roku 
2014 (predtým v  Parti-
zánskom a  Krušovciach). 
V  tomto roku si  pripomína 
27 rokov svojej aktívnej 
činnosti, najmä pre mládež 
a rodiny s deťmi. Pre účast-
níkov zrazu však pripravil 
náročnú i  pohotovú túru. 
Tá najdlhšia vyše 20 km 
pôjde z  centra Uhrovca cez 

Striebornicu k  trom jasky-
niam – Melkovú, Čereš-
ňovú a  Hradnú, z  hradu 
cez Rovienky na  Holý 
vrch, Jankov vŕšok a  späť 
do Uhrovca. Menej nároční 
turisti pôjdu tiež k  jasky-
niam, na hrad a potom späť 
do  Uhrovského Podhradia. 
„Zraz tradične nie je len 
o zdolávaní kilometrov, je to 
predovšetkým spoločenská 
udalosť. A  v  tomto smere 
sme naplánovali ozaj bohatý 
program už od  piatku. Pod-
večer sa stretneme pri besede 
s bývalými uhrovskými turis-
tami a jaskyniarmi, ktorí tu 
boli veľmi aktívni pred štyrid-
siatimi rokmi pod vedením 
Jozefa Stupariča. Po besede si 
premietneme dokumentárny 
film Slovenskej televízie 
o  horolezcovi Antonovi 
Dobešovi z Uhrovca, ktorého 
v júni 2013 zavraždili pakis-
tánski radikáli pod Nanga 
Parbat. Hlavným zrazovým 
dňom je sobota, ktorú 
otvoria zástupcovia obce 
ráno pred Rodným domom 
Ľudovíta Štúra a Alexandra 
Dubčeka. Turisti okrem 
domu môžu navštíviť tiež 
obecné Uhrovské múzeum, 
ktoré ponúka aj zaujímavosti 
zo života tunajších uzná-

vaných sklárov a  drevárov. 
A  na  hrade Uhrovec bude 
čakať účastníkov zrazu 
kastelán Paľ ko Pavlis 
s  jeho vychýreným dobrým 
gulášom,“ informuje Alena 
Borszéková, vedúca KST 
Kamarát Uhrovec a predsed-
níčka organizačného štábu 
zrazu. Po celý čas obec dáva 
k  dispozícii multifunkčné 
ihrisko, preto po  turistike 
nebude chýbať súťaž druž-
stiev podľa turistických 
klubov vo volejbale. Večer 
sa  potešíme vystúpením 
folklóristov zo skupiny 
Uhrovčan a  noc už bude 
patriť akustickej folkovej 
a trampskej hudbe v podaní 
skupín Túlaví z  Bošian, 
Pelami z  Partizánskeho 
a Katea z Dolných Vesteníc. 
Tradične sa účastníci zrazu 
zúčastňujú aj nedeľných 
svätých omší. V   nedeľu 24. 
júna sa môžu turisti zapojiť 
aj do bežeckého Memoriálu 
Antona Dobeša, ktorý orga-
nizujú jeho priatelia od jeho 
smrti. Na 57. regionálny zraz 
turistov pozývame všetkých 
milovníkov prírody, his-
tórie, jaskýň, ale aj pekných 
pesničiek s  gitarou. Tešíme 
sa na vás...

 KST Kamarát Uhrovec

Od  roku 2015 sa kaž-
doročne v  Trenčianskom 
kraji obnovia stovky kilo-
metrov cykloturistického 
značenia. Tie úspešne 
do  cieľa dovádzajú turistov 
i  cyklistov na  celom území 
kraja. Obnovu realizuje TSK 
na  základe podpísaného 
Memoranda o  spolupráci so 
Slovenským cykloklubom 
a  Klubom slovenských 
turistov. Deje sa tak v súlade 
so Stratégiou využitia 

potenciálu TSK pre rozvoj 
cyklistickej infraštruktúry, 
ktorú poslanci krajského 
parlamentu vzali na vedomie 
ešte v  roku 2016. V  rokoch 
2015, 2016 a 2017 bolo spolu 
za � nancie TSK obnovených, 
resp. novov yznačených 
bezmála 1  260 km cyklotu-
ristických trás. V  roku 2018 
k  nim pribudne ďalších 
takmer 500 kilometrov, čo 
je zatiaľ najviac v  priebehu 
jedného roka. Finančná 

čiastka pre obnovené znač-
kovanie na  cyklistických 
a turistických trasách zostáva 
rovnaká ako po minulé roky. 
Z rozpočtu TSK sa za 20 tisíc 
eur obnoví viac ako 140 km 
značiek na cykloturistických 
trasách. Finančné pros-
triedky od  TSK sa využijú 
nielen na obnovu a nové zna-
čenie trás, ale aj na doplnenie 
drobnej turistickej infraš-
truktúry. Pre lepšiu orien-
táciu cyklistov bude tento 
rok osadených 48 malých 
i  veľkých cykloturistických 
smerovníkov, 121 malých 
i  veľkých cyklosmeroviek 
a  95 cyklotabuliek rôzneho 
typu. 

Ani turisti sa v  lese 
nestratia. Za rovnakú sumu, 
teda 20 tisíc eur z kasy TSK, 

sa tento rok plánuje obnoviť 
turistické značenie na  viac 
ako 320 km turistických trás. 
Aj v  tomto roku sa rozšíria 
rady drobnej infraštruktúry, 
a to o šesť kusov turistických 
vývesných informačných 
máp, z  toho päť v  okrese 
Prievidza a  jedna v  okrese 
Trenčín. 
 Tlačová správa TSK, skrátená 

*****
Redakcia Bánovských 

novín oslovila kompetent-
ných z  TSK, aby nás bližšie 
informovali o  „dianí“ 
v  tejto oblasti v  okrese 
Bánovce nad Bebravou. 
Informácie nám poskytla 
Veronika Rezáková, vedúca 
oddelenia komunikácie 
a  medzinárodných vzťahov 
TSK: „V  okrese Bánovce 

nad Bebravou od  roku 
2015 nevznikla žiadna 
nová cykloturistická trasa, 
pričom Slovenský cykloklub 
v  tomto regióne neeviduje 
žiadnu cykloturistickú 
trasu. Konkrétne lokality, 
v  ktorých sú vyznačované 
nové cykloturistické trasy, 
resp. v  ktorých sa zrealizuje 
obnova a preznačenie existu-
júcich cykloturistických trás, 
navrhuje Slovenský cyklo-
klub, ktorý spravuje národný 
register cykloturistických trás 
a prideľuje trasám evidenčné 
čísla na  základe splnených 
podmienok. Na  území 
Trenčianskeho kraja spra-
vuje SCK viac ako 95 % 
všetkých trás.“ Z  financií 
poskytnutých Trenčianskym 
samosprávnym krajom sa 

však v  tomto okrese v  roku 
2015 v  spolupráci s  Klubom 
slovenských turistov obnovilo 
značenie na 24 km turistickej 
trasy Uhrovec – Uhliská, 
osadilo sa nových a obnovilo 
pôvodných dovedna 89 ks 
smerovníkov a  smeroviek. 
V  roku 2016 sa obnovilo 
značenie na  4,8 km turis-
tickej trase Ješkova Ves nad 
Nitricou (okres Prievidza) 
– sedlo Rokoš a v  roku 2017 
na  17,4 km trase Slatinka 
nad Bebravou – Chata 
Homôlka. V uplynulom roku 
sa navyše osadili aj dve nové 
informačné tabule na  Jan-
kovom vršku a v Krásnej Vsi. 
V tomto roku 2018 je pláno-
vaná obnova turistického 
značenia na  trase Uhrovec 
– Chata Homôlka".   (r)

Bá novsk ý K lub 
slovenských turistov vás 
v  mene usporiadateľov 
pozýva v sobotu 14. apríla 
na  43. ročník Vojenskej 
50-tky, ktorú organizujú 
KST Dukla Trenčín a TTS 
Trenčín, Oblastný SZPB 
Trenčín a  Zväz vojakov 
SR. Pripravené sú aj 25 km 
a kratšie trasy. Pietny akt 
kladenia vencov k pamät-
níku SNP na  Jankovom 
vŕšku bude o 16.00 h. Pre-
zentácia je pri Sokolovni 

v Trenčíne od 6. do 8.30 h. 
Pamätné listy sa odovzdá-
vajú na  Jankovom vŕšku 
do  18.00 h. Informácie 
na 0907 212 406, janka.sal-
viany@gmail.com. Viac na 
www.kstbanovce.sk.

V  prípade akých-
koľvek dotazov je 
usporiadateľ  k  dispozícii. 
Ak sa rozhodnete prísť 
vo väčšej skupine, dajte 
dopredu vedieť. Aby vedel 
organizátor  zabezpečiť 
dostatočnú dopravu.

Vojenská päťdesiatka
z Trenčína na Jankov vŕšok

 Kúpim 1 - 2-izbový byt, hotovosť. Tel. 0915 845 925.
 Predám spoluvlastnícky podiel pozemku v  k.ú. 
Dežerice. Tel. 0908 127 184. 
 Predám 3- izbový byt v  BN – sídlisko Sever. Tel. 
0911 782 026. 
 IDONA s.r.o.– nábytkárska spoločnosť so sídlom 
v  BN, prijme do  trvalého pracovného pomeru 
zamestnanca na pozíciu technik skladového hospo-
dárstva - skladník. Požiadavky: znalosť stolárskych 
materiálov, prax v odbore skladník vítaná. Nástup 
možný ihneď. Žiadosti so stručným životopisom 
posielajte na  mail: mikusiakova@idona.sk, Tel.č.: 
0905 430 524
 Predám starožitnosť – pozlátený príbor pre 12 osôb 
v kazete – nepoužitý. Tel. 0903 761 117. 
 Vykonávame práce s montážnou plošinou, auto-
žeriavom. Tel. 0903 411 524.

INZERCIA

Koncom marca si starostka obce Uhrovec 
Zuzana Máčeková prevzala z rúk 

predsedu Regionálnej rady Klubu slovenských 
turistov Topoľčany Pavla Jančeka štafetu so 
stuhami. Týmto tradičným aktom sa Uhrovec 
zapája do skupiny desiatok obcí troch okresov, 
ktoré sa stali spoluorganizátormi regionálnych 
zrazov turistov z okresov Topoľčany, Bánovce 
nad Bebravou a Partizánske.

Trenčiansky samosprávny kraj vyčlenil 
zo svojho rozpočtu aj v roku 2018 

finančné prostriedky na obnovu cyklistických 
a turistických značiek. Obnovené značenie 
bude nadšencov turistiky a cykloturistiky 
správne navigovať už štvrtým rokom.
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NOVÉ REGIONÁLNE 
RÁDIO MUZIKA 

BN  96,9 MHz 
TN  89,8 a 92,8 MHz 
DCA  88,5 MHz 
PU  88,3 MHz 
PB  104,4 MHz

www.radiomuzika.sk
FB: regionalneradiomuzika
obchod@radiomuzika.sk

Dopravné obmedzenia 
na parkovisku a uliciach 
počas jarmoku

Z  dôvodu konania 
Jarného bánovského 
jarmoku v  dňoch 20. 
a 21. apríla 2018 (piatok 
a sobota) bude vo štvrtok 
19. apríla od  18.00 h 
vjazd na  parkovisko 
pred nemocnicou 
uzavretý. 

Prosíme vodičov, 
aby do tejto hodiny svoje 
vozidlá z  parkoviska 
odparkovali. Parkovisko 
bude uzavreté do soboty 
21. apríla asi do 18.00 h. 
Kapacita parkovacích 
miest na  parkovisku 
pred nemocnicou 
bude znížená z  dôvodu 
inštalácie kolotočov 
a atrakcií už od podve-

černých hodín v utorok 
17. apríla. Takto čias-
točne obsadené parko-
visko bude maximálne 
do  pondelka večera 23. 
apríla. 

Od skorých ranných 
hodín v piatok 20. apríla 
do soboty 21. apríla pri-
bližne do  18.00 h bude 
taktiež uzatvorená časť 
Sládkovičovej ulice. 
Na  obchádzku vodičov 
upozornia dočasné 
dopravné značky. 

Ďakujeme za  poro-
zumenie a zhovievavosť 
vzhľadom k  obmedze-
niam súvisiacim s týmto 
podujatím. 

 MsKS


